
Beslutningsreferat 1_6 d. 9-10-2018 
Mødet afholdes på Café Korn Ringsted, Torvet 8, 4100 Ringsted. kl. 17.30- ca kl. 20 
Til stede:Sarah, Christine, Anine, Mårten, Hanne, Jesper, Anja  og Søren 
 
Punkter:  
 

1) Godkendelse af referat og valg af referent (Christine tilbyder at være referent, 
fremover kan det gå på omgang). Ingen indsigelser til referat. 
 

2) velkommen til alle, præsentationsrunde og kort om “min motivation for at gå ind i 
BiD”, ikke til referat.  
 

3) middag og “get to know each other”, ikke til referat.  
 

4) Kort intro til styregruppens arbejde, til fagligt forum og til mappen på google drev 
(Christine), vi drøfter databeskyttelse, Ellers fortsætter vi som hidtil med at bruge 
mappen på googledrev,  som vi alle har adgang til. 
 

5) Info skriv til virksomheder, gymnasier, universiteter, fagblade, aviser mm om vores 
forening. Vi nedsætter en arbejdsgruppe.  
Vi nedsætter en arbejdsgruppe. Anine, Christine og Sarah, som står for at lave et 
info skriv om den faglige forening til universiteter, virksomheder, skoler o.a.  lægges 
også på hjemmesiden og fb. gruppen Delecentral…. 
 

6) Indmeldelse, hvervning af medlemmer , medlemskartotek, vi nedsætter en 
arbejdsgruppe: Punkt 6. og 7 slås sammen:  
 

7) bankkonto, CVR nr., økonomi, vi nedsætter en arbejdsgruppe 
Vi drøfter revisor udefra, indtil videre er det Mårten der er kasserer,. 
Dem der tegner foreningen skal en tur i banken , Christine og kasser går i banken.  
Hanne og Mårten udgør denne arbejdsgruppe 
 

8) Biokonference i d. 15.-16 november, vi bør være med, hvordan og hvem kan være 
til stede? Søren kan sige noget omkring vores forening og vise hjemmeside,  
 

9) Fyraftensmøde på HTX, onsdag d. 14/11 Hanne (og evt. Mårten) deltager  
 

10) prioritering af opgaver og planlægning af den nærmeste tid.  
Fokus på hjemmesiden:  
vi linker fra Delecenrtal for biotek.lærere 
Anja, Anine og Christine laver en lille nyhedsgruppe, hvor vi skriver og opdaterer 
nyheder i retning af nye links, billeder, mm. 
øvelser til deling på hjemmesiden, der nedsættes en arbejdsgruppe: Hanne og 
Anja .  

 
11) mødeformer (skype møder  eller lign. ) og platform 
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vi drøfter skypemøder og teams 
 

12) vi konstituerer formelt rollerne i bestyrelsen: 
Christine er formand, Mårten er kasserer, 
Hanne er næstformand.  Søren vil gerne være med til møderne som suppleant. Vi 
indkalder ikke Stine til møder, kun i nødstilfælde.  
 

13) Næste møde og mødeformen hertil.  Vi sigter frem mod at mødes 2 gange årligt og 
derudover 2- flere virtuelle møder. Arbejdsgrupper mødes og snakker ad hoc. 
Næste møde torsdag d. 29 nov.  kl. 19-21. via skype /teams. 

 
14) uddeling af diverse opgaver.  

Billeder ind til hjemmesiden af os hver i sær og et par om om hvem vi er , hvor man 
underviser, rolle i bestyrelsen, den eller de arbejdsgruppe vi er eller forestiller os at 
blive en del af. ca 4 linier, Anja opretter det i mappen  
 

15) evt. 
a) Christine: Søge FaDB pulje. Christine laver et udkast til ansøgning, 
b) nyhedsbrev?  vi drøfter fordele ved det at det kan indexeres, eller i arkiv. 
c) Mårten: lægger referat af bestyrelsesmøder på hjemmesiden.  

fremover laver vi et beslutningsrefeart til hjemmesiden, Og referater fra 
styregrupper møder kommer ikke på hjemmesiden.  
  

 
Gemt men ikke glemt, tages op senere: 

- “hvordan vi får fat i enzymer”. dette bør fremgå af vores hjemmeside efter aftale 
med distributør 

- Dialog med universiteter om hvilke kurser og SRP øvelser der er.  
- Sparring med universiteter eks. DNA og LIV 
- virksomheder med biotek.udstyr: Frederiksen, edvotek, skolebutik, dupont  måske 

de skal betale for at være på vores hjemmeside,  
- kontakte Labster mhb særlig gymnasiepakke/tilkøb af enkelte labs, sponsorater 

el.lign.  
- lave en beskrivelse af revisoropgaver, som kan sendes ud, når vi ønsker 

revisoropgaver udefra  
- arbejdsgruppe nedsættes med folk udefra (og rep. fra bestyrelsen) mhp 

efteruddannelse af biologilærere eller kemilærere så man får den faglige 
kompetence i bioteknologi 

 
For Referat, Christine, Ringsted d. 9 Oktober 2018. 
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